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1.01 Opening

De voorzitter opent de vergadering van Het Gesprek om 19.15 uur.

Er nemen 8 raadsleden/fractievertegenwoordigers deel aan de vergadering.

Voorzitter de heer Ursem geeft een toelichting op de procedure van dit Het Gesprek, 

bestaande uit het horen van de indiener(s) van de zienswijze inzake het  

ontwerpbestemmingsplan en ontwerpbesluit: 'De Tuinen deel 2, Ursem'.

Het ontwerpbestemmingsplan ‘De Tuinen deel 2, Ursem’ heeft met ingang van dinsdag 24 

januari 2023 gedurende 6 weken ter inzage gelegen. Door de familie Bakker, inwoners van 

Rustenburg en mede namens omwonenden, is een zienswijze kenbaar gemaakt met 

betrekking tot het ontwerpbestemmingsplan en ontwerpbesluit: 'De Tuinen deel 2, Ursem'.

Het doel van het horen is de indiener van de zienswijze de mogelijkheid te bieden tot het 

geven van een nadere toelichting op de naar voren gebrachte zienswijze. Het gaat kortom 

vooral om het toelichten van de ingediende zienswijze en verhelderen ervan door 

beantwoording van eventueel bestaande vragen van raadsleden. 

In de raad van 5 juni zal naar alle waarschijnlijkheid de raadsbehandeling zelf plaatsvinden 

(vaststelling bestemmingsplan).  

De volgende stukken zijn gepubliceerd en derhalve bekend bij de aanwezigen: 

-Zienswijze zelf

-Gespreksverslag van met beide portefeuillehouders gehouden gesprek (23 maart jl.) 

- Publicatie ontwerp BP De Tuinen deel 2 Ursem

1.02 Horen indiener zienswijze 

De voorzitter geeft mevrouw Bakker het woord voor een toelichting op de ingediende 

zienswijze door de familie Bakker, inwoners van Rustenburg en mede namens omwonenden 

met betrekking tot het ontwerpbestemmingsplan en ontwerpbesluit: 'De Tuinen deel 2, 

Ursem'.
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Mevrouw Bakker wijst in haar toelichting (hier samengevat) nogmaals op de verkeersdrukte 

in Rustenburg en de verkeersonveiligheid voor de kwetsbare weggebruikers waaronder 

onder andere schoolbezoekers, fietsers en wandelaars. Er is ook sprake van veel zwaar 

(vracht)verkeer. En er is geen fietspad of voetpad of iets dergelijks om veilig aan het verkeer 

te kunnen deelnemen. De wegversmallingen geven ook geen oplossing, maar vooral chaos. 

Ook de bootjes zullen mogelijk voor opstoppingen gaan zorgen. Zij geeft verder aan dat 

kinderen door de onveilige verkeersituatie niet alleen op eigen houtje naar de speeltuin 

kunnen. 

Mevrouw Bakker wijst verder nog op de nieuwbouwplannen en het feit dat daarbij niet voor 

ontsluitingswegen wordt gezorgd. De wegen zijn volgens haar niet ingericht op al dit 

verkeer. Ook wijst zij op de volgende wegafsluiting; hierdoor zal het naar haar mening niet 

meer te doen zijn.     

Door de aanwezige raadsleden wordt dank uitgesproken voor de komst van mevrouw 

Bakker naar deze zitting. Geconcludeerd wordt dat de zienswijze vooral de verkeersdrukte 

en verkeersituatie in Rustenburg betreft en er de vraag ligt om oplossingen.

Mevrouw Bakker geeft aan, in reactie op de vraag welke oplossingen zij ziet, te denken aan 

een zebrapad of een aangepaste wegindeling zoals ‘auto te gast’. Zij meldt begrip te hebben 

dat een goede oplossing vinden moeilijk is, maar wel nodig; de verkeersveiligheid in 

Rustenburg moet goed zijn. Door mevrouw Rietveld wordt nog gevraagd of de ringweg 

erachter mogelijk iets kan bijdragen aan een oplossing. De voorzitter concludeert dat de 

oplossing nog meer studie vereist.  

Verder worden nog vragen gesteld over het zware verkeer; de verhouding zwaar 

landbouwverkeer ten opzichte van het andere verkeer is volgens mevrouw Bakker wisselend, 

maar er wordt veel overlast door ervaren. Ook het agressieve gedrag en het harde rijden, 

ook door het gewone verkeer geeft veel impact. 

Op de vraag wat haar verwachting is van het verkeer na afloop van de renovatie van de 

N243 geeft zij aan iets minder verkeer te verwachten, maar dat het verkeer in de afgelopen 

jaren steeds meer toeneemt. Door de komende afsluiting verwacht zij nog meer chaos; 

wellicht dat verkeersregelaars dit kan worden ondervangen.    

Mevrouw Bakker geeft in reactie op de vraag wanneer zij gerust is aan dat dit het geval is 

wanneer de kinderen, voetgangers en fietsers weer beter en veiliger door Rustenburg 

kunnen. 

De voorzitter geeft vervolgens nog het woord aan de portefeuillehouder de heer Krijnen 

voor een reactie. 

De heer Krijnen geeft aan dat er een goed gesprek is geweest bij mevrouw Bakker thuis; 

duidelijk is dat het in Rustenburg druk is en is geworden en er ook een groei is in 

hufterigheid. Hij begrijpt dan ook de zorgen. Uit het gesprek is naar voren gekomen dat er 

een werkgroep wordt opgestart en er aangegeven moet worden wie er in die werkgroep 

gaat plaatsnemen om in gesprek te gaan over oplossingen. 

In reactie op de vraag of de provincie betrokken is of verantwoordelijk geeft de heer Krijnen 

aan dat dit niet het geval is, het betreft ‘onze’ weg. Verder geeft hij nog aan de raad actief 

op de hoogte houden van deze kwestie, in reactie op de geuite wens daartoe. Tot slot geeft 

de heer Krijnen nog aan dat het aan de gemeente is om de oplossingen te bedenken voor de 
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De griffier,

mevrouw drs. E.M.L. Marijnissen

De voorzitter,

mevrouw mr. M.M. Bonsen-Lemmers

inrichting van deze weg, zijnde een ontsluitingweg, en daarbij ook te letten op 

tegenwerkingen en effecten op andere plekken. 

De voorzitter concludeert dat er een goed beeld is verkregen en de raad dit mee kan nemen; 

de behandeling van dit onderwerp komt in de raad van 5 juni. 

   

1.03 Sluiting 

De voorzitter sluit de vergadering van Het Gesprek om 19.40 uur.

Aldus vastgesteld op 5 juni 2023,

  


